

提提你,暑假旅行旺季即將完結,想把握機會享受 蘇黎世保險「樂優遊+」單次旅遊計劃

低至8折保費優惠

請於8月31日或之前經ZONE電子操作平台 (https://gi.zurich.com.hk/agent)投保。

旅遊保險愈早買,就可以愈早得到保障。「樂優遊+」讓你可於旅程之 出發日期前90天內投保,因此建議你於行程一經確定便即時投保。萬一 因為嚴重意外或疾病而無法成行,仍可向保險公司索償已繳付而退還不足 的交通費、住宿費或團費等,減少損失。有關「樂優遊+」之保費及 詳細資料,請參閱產品概覽或致電2968 2398查詢。

請即按此經ZONE簽發保單



As the peak season for summer vacation is coming to an end, seize the chance to enjoy **up to 20% premium discount** on Single Trip Travel Plan by enrolling to Travel+ Insurance Plan offered by Zurich Insurance

via ZONE Access Portal (https://gi.zurich.com.hk/agent) on or before 31 August.

The sooner you book your travel insurance, the better. Travel+ allows for your enrolment 90 days prior to the departure date and hence the best time to purchase your travel insurance is as soon as you have booked or finalized your holiday. In case of any serious accident or illness which results in a trip cancellation, you may still be able to make a claim for your pre-paid costs related to non-refundable flights, accommodation, tours and other related travel bookings from the insurance company to eliminate your losses. For the premium and product information of Travel+, please refer to the Product Bible or contact 2968 2398.